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انعکاس اخبار ورزش ایران
منهای فوتبال 6

ثبت نام نایب رئیس کمیته 
المپیک برای ریاست

باقرزاده: صالحی 
امیری یا سجادی 

بیایند، انصراف 
می دهم

م  ثبت نــا ز  ا ز  رو در ششــمین 
کاندیداهــای انتخابــات کمیتــه 
ملــی المپیــک، فضل اللــه باقرزاده 
هم کاندیدا شــد و برای پست های 
ریاســت و نایــب رئیســی ثبت نــام 

کــرد.
باقرزاده، نایب رئیس فعلی کمیته 
ملــی المپیــک اســت کــه البتــه 
رئیــس فدراســیون شمشــیربازی 
هــم بــود امــا دوره ریاســت او در 
شمشــیربازی بــه پایــان رســید. بــا 
توجــه بــه اینکــه باقــرزاده ســمت 
نایب رئیســی کمیته ملی المپیک 
را برعهــده دارد توانســت از ایــن 
طریــق در انتخابــات کمیتــه ملــی 
المپیــک کاندیــدا شــود. او پــس 
از ثبت نــام گفــت: »حــدود ۴۰ 
ســال اســت که در ورزش هســتم. 
ســاختار کمیتــه ملــی المپیــک را 

خــوب می شناســم.«
او ادامــه داد: »شــرایطی در ایــن 
دوره وجــود دارد کــه دوره هــای 
نچــه  نبــود. چنا نــه  ینگو ا قبــل 
شــخصیت های برجسته سیاسی، 
وزیــر یــا صالحــی امیــری بیاینــد، 
حتمــاً بــه نفــع آنهــا کنــار مــی روم 
در غیــر ایــن صــورت مقبولیــت در 
جامعــه ورزش را دارم کــه انتخــاب 
شــوم. بــا همــه فدراســیون ها 
تعامــل خوبــی دارم و همــه آنهــا 
را خــوب می شناســم. امیــدوارم 
روز انتخابــات، روز خوبــی بــرای 
جامعــه ورزش باشــد. انتخابات ما 
مانند ریاست جمهوری نیست. ما 
نمی توانیم برویم تبلیغ کنیم  چون 
همــه یکدیگــر را می شناســیم.«

 
نشست مسئولان 

فدراسیون های 
وزنه برداری و  

پزشکی - ورزشی
در دیــدار ســجاد انوشــیروانی، 
سرپرســت فدراسیون وزنه برداری 
بــا غلام رضــا نــوروزی، رئیــس 
فدراســیون پزشــکی ورزشــی، 
توســعه تعامــلات دوطرفــه این دو 
فدراسیون مورد تأکید قرار گرفت.

ئیــس  ر ی  ز و ر نــو م رضــا  غلا
فدراســیون پزشــکی ورزشــی در 
این دیدار که در محل فدراسیون 
پزشــکی ورزشــی برگــزار شــد بــا 
یــن  تــی کــه ا اشــاره بــه خدما
فدراســیون بــه مجموعــه ورزش 
کشــور از جملــه فدراســیون های 
المپیکــی ارائــه می کنــد، گفــت: 
»فدراســیون پزشــکی ورزشــی 
در عمــل خــود را خــادم جامعــه 
ورزش کشــور می دانــد و لــذا بــا 
همــه تــوان و ظرفیــت خــود بــه 
ارائــه خدمــت بــه ورزشــکاران 
سراســر کشور می پردازد و در این 
راســتا همــکاری رؤســای محتــرم 
فدراســیون ها و ادارات کل ورزش 
و جوانــان حائــز اهمیــت اســت و 
خوشــبختانه همــکاری و تعامــل 
خوبــی بــا مجموعــه همــکاران 
ســتادی و اســتانی فدراســیون 

دارنــد.«
او فدراســیون وزنه بــرداری را از 
جملــه فدراســیون های مهــم و 
تأثیرگــذار در عرصــه بین المللــی 
بــرای ورزش کشــور توصیــف کرد 
و گفــت: »از توســعه تعامل با این 
فدراســیون در چهارچــوب قوانین 
و مقــررات اســتقبال می کنیــم.«

ســجاد انوشــیروانی نیــز بــا اشــاره 
بــه فعالیت هــای صــورت گرفتــه 
ری در  زنه بــردا ســیون و فدرا
دوران مدیریتــی جدیــد گفــت: 
»فدراســیون پزشــکی ورزشــی 
همــواره یار و یاور مجموعه ورزش 
کشــور بــوده و خدماتــی کــه ارائــه 
می کند شایســته قدردانی است. 
امیدواریم در زمینه های مختلف 
از جمله آموزش، خدمات درمانی 
و… تعامل دو فدراســیون بیش از 

پیــش توســعه یابــد.«

 zخبر

وزیــر ورزش و جوانــان به گرفتن کارت 
زرد از ســوی نماینــدگان مجلــس 
واکنــش نشــان داد و توضیحاتــی در 
خصــوص تأثیــر اظهاراتــش دربــاره 
پرونــده ویلموتــس روی انتخابــات 

فدراســیون فوتبــال ارائــه کــرد.
حمیــد ســجادی در واکنــش بــه اینکه 
ظاهراً توضیحات او در مجلس شورای 
اســلامی مــورد قبــول نماینــدگان قرار 
نگرفته است، گفت: »نظر نمایندگان 
بــرای مــا قابــل احتــرام اســت و دربــاره 
توضیحاتــی کــه در رابطــه بــا ســؤال 
دادم، خیلی از نمایندگان اعلام کردند 

از ایــن توضیحــات قانع شــدیم.«

ســجادی کــه در حاشــیه رونمایــی 
از دســتاوردهای تاریــخ شــفاهی بــا 
خبرنــگاران گفت و گــو می کــرد، گفت: 
»ســؤال نماینــدگان دربــاره قانــون 
وزارت ورزش بــود کــه در شــهریور 
۹۹ قطعــی و در تاریــخ ۱۰ مهــر بــه 
رئیس جمهــور وقــت از ســوی مجلس 
ابــلاغ شــد. مهلــت زمانــی ۶ ماهــه ای 
لازم بــود تــا آیین نامه هــای مرتبــط 
بــا ایــن قانــون تبییــن شــده و بــه 
کمیســیون ها بــرود تــا در نهایــت در 
هیــأت دولــت تصویــب شــود ســپس 
قانــون به مجلس باز می گردد تا مورد 
بررســی های قانونــی قــرار گرفتــه و در 

نهایــت اجرایــی شــود.«
او همچنیــن بــار دیگــر بــه حواشــی 
پرونــده مــارک ویلموتــس ســرمربی 
ســابق تیم ملی فوتبال ایران پرداخت 
و گفــت: »بحث ویلموتس را دو شــب 
پیــش تبییــن کــردم کــه یک ســونامی 
اســت. منظــورم بــا افــراد خاصــی 
نیســت. موضــوع بیت المــال اســت 
و دور زدن مــردم درســت نیســت.«

ســجادی در خصــوص گرفتــن کارت 
زرد از سوی نمایندگان مجلس یادآور 
شــد: »به مجلس و نمایندگان اعتماد 
دارم و بــه رأی شــان احترام می گذارم. 

آرا ۱۲۰ در برابر ۱۱۲ شــد.«

او دربــاره شــرایط تیــم فوتبــال امیــد 
و انصــراف ایــن تیــم از بازی هــای 
می  ســلا ا ی  رها کشــو همبســتگی 
گفــت: »به عنــوان یــک ایرانــی آرزو 
دارم تیــم امیــد بــه المپیــک بــرود. 
بنــده مســئول هســتم و پاســخگو. 
مهدوی کیــا ســرمربی تیــم امیــد بــه 
مــن گفــت در مــاه رمضــان هیــچ کجا 
بــه من زمین نمی دهنــد که من زمین 
شــماره یــک آزادی را هماهنگ کردم. 
بــرای چیــزی کــه بــه عقلــم می رســید 
انجــام وظیفــه کــردم. از ایــن مســأله 
خیلــی متأســف شــدم کــه همــکاری 
خوبی وجود نداشــته اســت. از سمت 

فدراســیون چیــزی به ما اعلام نشــده 
و مــن خبــر را از رســانه ها شــنیده ام.«

ســجادی همچنیــن دربــاره برگــزاری 
انتخابــات کمیتــه ملــی المپیــک و 
ابهامــات و چالش هایــی که بــرای این 
انتخابــات بــا بحــث فدراســیون های 
المپیکــی و غیــر المپیکی ایجاد شــده 
بــات  نتخا اســت، گفــت: »بحــث ا
کمیتــه نیــاز بــه تحلیــل کارشناســی 
دارد. بایــد بــا پولادگــر )معــاون وزیــر( 
و دفتــر مشــترک صحبــت کنیــم و بــا 
اساســنامه و کمیتــه هماهنــگ کنیــم 
تــا بحــث فدراســیون های المپیکــی و 

غیرالمپیکــی را پیــش ببریــم.«

حمید سجادی بعد از دریافت کارت زرد از مجلس:

به مجلس و نمایندگان اعتماد دارم

 zنقل قول

چند ســال سختی کشیده بودم و باید مزد 
زحماتــم رو می گرفتــم. از ۸ ســالگی و در 
تنکابن کشــتی را شــروع کــردم و امیدوارم 
کــه بتوانــم مثــل قهرمانــان بنــام مازندران 
باشــم. بــرای رســیدن بــه تیــم ملــی ا هــم 
تــلاش کــردم اما با یک اشــتباه در انتخابی 
ســوم شــدم و از ترکیــب قهرمانــی آســیا جا 
ماندم. برای جهانی ایتالیا هم تمام تلاشم 
را کــردم و توانســتم بــه تیــم برســم. در این 
مــدت هــم تمرینــات زیــادی نداشــتیم اما 

تمــام تلاشــم رســیدن بــه تیم ملــی بود.
 

روسیه نبود اما مسابقات 
سطحش بالا بود

ســطح مســابقات خیلــی بــالا بــود. بــا 

وجــودی کــه روســیه در ایــن دوره از 
مســابقات نوجوانــان جهــان غیبــت 
داشــت امــا مســابقات کیفیــت خوبــی 
داشــت. تیــم خوبــی هــم داشــتیم هــر 
چند که فکر می کنم تیم ســال گذشــته 
بسیار بهتر بود. من سال گذشته هم در 
کنــار تیم بــودم اما بــرای جهانی انتخاب 
نشــد امــا امســال هــم مربیان تیــم ملی 
بخصــوص آقــای تــرکان و آقــا محســن 
خیلــی بــرای ایــن تیــم زحمت کشــیدند 
و فکــر می کنــم کمــی بدشانســی باعــث 

شــد تــا تیــم نتیجــه نگیرد.
 

کشتی به من ارث رسید
کشــتی در خــون مــن اســت. از پدربــزرگ و 
پــدرم بــه مــن ارث رســیده و بایــد روزی بــه 
طــلای المپیــک برســم و فکــر می کنــم آن 
روز هم خیلی دور نیســت. هدفم رســیدن 

بــه طــلای جهــان و المپیــک اســت و ایــن 
مســابقات پلــی بــرای ایــن کار مهم اســت. 
قــرار نیســت سرنوشــتی کــه بــرای دیگران 
رخ داده بــرای مــن هــم تکــرار شــود. وقفه 

در کشــتی مــن بــه وجــود نمی آیــد.
 

هند سخت ترین حریفم بود
یــی  نها نیمــه  کــه در  یــف هنــدی  حر
شکســتش دادم بهتریــن و ســخت ترین 
رقیبم بود. وقتی شکستش دادم فهمیدم 
که دیگر مدال طلای جهان مســجل شــده 
است. حریف قرقیزستانی هم ابتدا خیلی 
جلو افتاد اما با دو تا چلنج بموقع توانستم 
که به مسابقه برگردم و برنده این مسابقه 
باشم. داوران یک بار یک چهار امتیازی به 
حریــف دادنــد کــه بعــد از اعتراض ما شــد 
دو امتیــاز و یــک صحنه هم حریف را خاک 
کردم که ابتدا داور نداد اما بعد از اعتراض 

دو امتیازم برگشــت.
 از سرنوشت قبلی ها درس می گیرم

شنیدم خیلی از قهرمانان نوجوانان جهان 
نتوانســتند در بزرگســالان بدرخشــند اما 
مــن خیلــی زود می خواهم به بزرگســالان 
برســم. می خواهم از اولین اردوی جوانان 
در تمرینــات حضــور داشــته باشــم. نباید 
در رونــد حرکتــی مــن وقفه ایجاد شــود. از 
مسابقه دادن با هیچ کس هم نمی ترسم 
و بــرای رســیدن بــه طــلای قهرمانی جهان 
و المپیــک بــا تمام وجود تــلاش می کنم.

 
برای طلای المپیک هم وزن کم 

نمی کنم
برای مســابقات نوجوانان جهــان در ایتالیا 
۶۲ کیلوگــرم وزن داشــتم کــه در وزن ۶۰ 
کیلوگــرم مســابقه دادم. وزن کــم نکــردم 
و از ایــن پــس هــم نمی خواهــم کــم کنــم. 

دوره حضــورم در تیم نوجوانان تمام شــده 
و بایــد بــه تیــم جوانــان بــروم کــه هدفــم 
رســیدن بــه تیــم ملی بزرگســالان اســت و 
می خواهم از این پس در وزن ۶۵ کیلوگرم 
کشتی بگیرم. شاید خیلی ها فکر کنند که 
رســیدن بــه دوبنــده بزرگســالان راحت تــر 
باشــد امــا مــن تصمیــم نــدارم حتــی بــرای 

طــلای المپیــک هــم وزن کــم کنم.
 

سال بعد رحمان را می گیرم
بــرای رســیدن بــه المپیــک نمی خواهــم 
منتظــر المپیک هــای بعــدی باشــم؛ در 
همین المپیک پاریس باید به ترکیب تیم 
ملی برســم. شاید سال آینده همین موقع 
شنیدید که یک نوجوان، رحمان عموزاد را 
شکســت داد. الان نفــر اول تیــم ملی برای 
جهانی بزرگســالان رحمان عموزاد اســت و 
می خواهم سال آینده با او مسابقه بدهم.

ابراهیم الهی: کشتی در خون من است

در المپیک پاریس کشتی می گیرم
بدون شــک، بهترین کشــتی گیر نوجوان ایران در مســابقات قهرمانی جهان، ابراهیم الهی کشــتی گیر وزن 60 کیلوگرم بود. او با غلبه بر حریفان قدر خود توانســت تنها طلایی ایران باشــد. تیمی که ســال گذشــته ســه طلا گرفته بود، 
امســال تنها به دلاوری این کشــتی گیر نوجوان دل بســت تا بدون طلا به ایران برنگردد. حالا ابراهیم الهی برای تیم ملی بزرگســالان کری می خواند و برای رســیدن به دوبنده تیم ملی در المپیک پاریس برای رحمان عموزاد خط و 

نشــان می کشــد: »برای رســیدن به المپیک پاریس برنامه دارم و می خواهم به هر شــکل ممکن به ترکیب تیم در این بازی ها برســم.« این کری خوانی یعنی یک رقابت ســخت در ترکیب تیم ســال آینده تیم ملی شــکل می گیرد.
 می خواهم در 

19 سالگی قهرمان 
المپیک شوم

خیلی ها بودند که با 19 
یا 20 سال سن قهرمان 

المپیک شدند و حالا 
چرا من در 19 سالگی 

طلای المپیک را نگیرم؟ 
از هیچ تلاشی دست 
بر نمی دارم و باید در 

المپیک 2024 پاریس در 
ترکیب تیم ملی باشم 

و برای رسیدن به مدال 
تلاش کنم. دو سال 

زمان دارم و در این دو 
سال باید تمام تلاشم 

را بکنم. پدر و مادر و 
مربی ام خیلی برای من 
زحمت کشیدند و نباید 
این زحمات از بین برود.

ZOOM

مراسم رونمایی 
از آخرین 
دستاوردهای 
تاریخ شفاهی 
ورزش ایران در 
آکادمی ملی المپیک 
برگزار شد.

محسن وظیفه
 خبرنگار اعزامی ایران ورزشی به ایتالیا


